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Referat 

 

Lars Friis, Torben Vous, Mette Ryberg Pedersen, Pernille Toft,  

Fra kl. 16, Kenneth Dreyer 

 

 

1. Siden sidst  

Lars og Mette har været til møde med DIF økonomi og refererede derfra. 

Lars refererede fra møde om DIF’s stakeholder analyse. 

Analysefirmaets konklusion var, at der generelt var stigende tilfredshed med DIF og 

specialforbundene i befolkningen. 

Petanque er med under 2. bølge af i Vision 25-50-75 under seniorsatsning. Den forventes 

sat i gang 1/1/ 2016. 

 

2. KUF - status efter generalforsamling 

Mette refererede fra generalforsamling i KUF (Kontor for udvikling og fælleskab).  

 
3. Årsregnskab - status  

Vi har haft intern revision.  Regnskabet er nu hos de eksterne revisorer. Det endelige 

regnskab skal underskrives af alle ved bestyrelsesmødet d. 22 juni. 2015. 

 
4. Månedsrapport/Månedlig balance 

Fremover får vi tilsendt månedligt regnskab samt likviditetsoversigt fra DIF økonomi. 

  
5. Status Tahiti - Økonomi  

Vi har stadigt ikke fået refunderet vores udgifter til Tahiti. Vi er forsikret via vores 

forsikringsselskab TRYG, hvor vi har anmeldt sagen. 

Hvis Tahiti indbetaler de 50.000 euro til FIPJP, som det kræves for at komme i betragtning 

som arrangør af VM 2016, forventer vi at få dækket vores udgifter der. 

 

6. Personale  

Mette, Lars og Glenn holder statusmøde med Kenneth i maj måned. 

 

7. Lukket punkt. 

 

8. Kurser Pernille - mulighed for tilskud fra Kulturstyrelsen  

Mette og Pernille søger tilskud til kurser til Pernille 

 

 
9. Ranglister, deltagergebyr (bilag: Henvendelse fra Hvidovre)  

FU har besluttet at yde underskudsgaranti til Hvidovre til deres triple rangliste turnering i 

år. 

 

 



10. Årsmøde - Hvem deltager 

Lars Friis deltager alene 

 

11. Boule.dk  

Vi bevarer domænet boule.dk.  

Vi tager ”Forbundets hjemmeside” som punkt på næste FU møde. 

 

12. Regler for bestyrelse og udvalgets rejser /Bestyrelsens administrative instruks  

Bestyrelsens administrative instruks skal revideres. FU fremlægger forslag til revideret 

instruks ved næste bestyrelsesmøde. 

 

13. Flytning af mødedatoer  

FU mødet d. 15. juni flyttes til d. 22 juni, så det ligger samme dag som bestyrelsesmødet. 

 

14. Røg 

Torben arbejder på at banerne til DM bliver røgfrit område 

 

15. Visionsarbejde - Oplæg fra Torben og Kenneth  

Torben og Kenneth nedsætter en arbejdsgruppe og inviterer medlemmer. Gerne 1 fra 

bestyrelsen og 3 udefra, fordelt på hele landet. 

 

16. Frivillighedsstrategi - Hvordan kommer vi videre. 

Vores folder er kommet fra trykkeriet i går. 

Der vil blive indkaldt til formandsmøde d. 18. juni 2015. Lars har lavet dagsorden 

Kenneth tager folderen med rundt, og vi sørger for at få en ud elektronisk på hjemmesiden 

samt i næste nyhedsbrev. 


